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Asbestpot weinig benut
TON VAN DER LAAN

Tot 31 december hebben 47 aanvra-
gers gebruikgemaakt van de rege-
ling Asbest eraf, zonnepanelen erop,
een landelijke stimuleringsregeling
om boeren te motiveren hun asbest
te verwijderen. Boeren krijgen subsi-
die per vierkante meter asbestdak.
In ruil voor de bijdrage moet de agra-
riër wel zonnepanelen op de daken
terugplaatsen.

In totaal kregen de agrariërs
158.138 euro en is er intussen 49.142

LEEUWARDEN Friese boeren maken
nog weinig gebruik van een provin-
ciale subsidie om asbestdaken te
vervangen door zonnepanelen.

vierkante meter asbest gesaneerd,
blijkt uit cijfers van de provincie
Fryslân. In de Friese subsidiepot zit
1,48 miljoen euro, wat betekent dat
ongeveer 15 procent van de subsidie
nu is verdeeld.

Tot 1 september 2015 kunnen boe-
ren een subsidieaanvraag doen, de
uitvoering loopt tot het einde van
dit jaar. Fryslân hoopt dat 300.000
vierkante meter asbestdak van agra-
rische bedrijven verwijderd zal wor-
den.

In totaal verdeelde het ministerie
van Infrastructuur en Milieu via het
Provinciefonds in 2012 20 miljoen
euro onder de twaalf provincies.
Hoeveel asbestdaken er in Friesland
nog op agrarische gebouwen liggen,

heeft de provinsje niet paraat. Wel
lag er in 2012, bij de verdeling van de
gelden uit het Provinciefonds, in
heel Nederland nog 97 miljoen vier-
kante meter asbest.

Met ingang van 1 juli 2014 is de re-
geling aangepast. Het subsidiebe-
drag is verhoogd en voormalige
agrarische bedrijven mogen nu ook
een beroep doen op de subsidiepot.
Staatssecretaris Wilma Mansveld
(PvdA, Infrastructuur en Milieu)
kondigde vorig voorjaar aan de rege-
ling te versoepelen, toen bleek dat
het tempo van subsidieaanvragen te
laag lag om het uiteindelijke doel
van volledig zuiveren te halen. De
overheid wil dat in 2024 alle asbest-
daken zijn opgeruimd.

De ChristenUnie luidt de nood-
klok. Fractievoorzitter Anja Haga
schrikt van de cijfers en de voort-
gang. ,,Wy wolle graach nei duorsu-
me enerzjy en dizze regeling is in
prachtige stimulâns. It is dan teloar-
stellend dat no sa’n bytsje boeren
der gebrûk van meitsje.’’

De provincie Fryslân mag het be-
staan van de subsidiepot nog meer
van de daken schreeuwen, vindt Ha-
ga. ,,Ik bin bang dat te min boeren
fan it bestean ôfwitte.’’

Vandaag bezoeken staatssecreta-
ris Mansveld en gedeputeerde Jo-
hannes Kramer (FNP, landbouw) een
agrariër in Nij Beets die zijn asbest-
daken heeft ingeruild voor zonnepa-
nelen.


